
Dato 22. februar 2024

Tidspunkt Kl. 19.00 - 21.00 for alle medlemmer

Sted Personalerummet på Parkvejens Skole

Afbud Sabine Mikkelsen, Flemming Smith

Deltagere Elevrådsmedlemmer: Anton 6.b (elevrådsformand), Ahmed 5.b (næstformand). Begge deltager den første ½ time.

Forældrerepræsentanter: Mads-Ole Bak (formand), Tina Frøslee Lorentzen (næstformand), Marie Therkildsen, Stine Sørensen,
Kristina Pedersen, Anne Louise Kronborg.

Medarbejderrepræsentanter: Maria Gaston og Meike Diederichsen

Øvrige deltagere: P.t. er posterne ikke besat

Ledelse: Kasper Bech Stensgaard

Mødeleder/ordstyrer Mads-Ole Bak

Referent Kasper Bech Stensgaard og Maria Gaston

Snack/Kaffe/the/vand Kontoret

Punktets karakter O: Orientering D: Drøftelse B: Beslutning



Pkt. Karak-
ter

Tid Ansvarlig Punkt Referat

1 O 19.00 Alle Velkommen og siden sidst
- evt. prioritering af dagsorden pga.

forskellig mødetid.

- P30
- Drivhus til naturfagsgruppen, i gang med at søge fondsmidler,

der søges byggetilladelse.
- Ungeprofilundersøgelse - svar?
- Der mangler en forældrerepræsentant + samt en

repræsentant for arbejdsmarkedets parter jf.
styrelsesvedtægten.

2 O 19.05 Elevråd
Ledelse
Mads-Ole
Tina

Information fra:

Elevråd

Parkvejens Skole

Odder Ungdomsskole

Nyt fra formand/næstformand
- evt. nyt vedr. styrelsesvedtægt

Elevråd
Ingen elever deltog.

Parkvejens Skole
Skolen har fået opfrisket toiletter, med malling, nye toiletbrætter mm.
Der er ved at opstå grupperinger af ældre elever, der er SSP mm
tilknyttet. Der er skærpet opmærksomhed på disse grupperinger, der
foregår i fritiden.
Der foregår hærværk mm., ved blandt andet biblioteket.

Fremmedsprogsfagene skal boostes, derfor er der lavet en
ansøgning til Erasmus. Det kan blandt andet give mulighed for
udveksling. (Akkrediteringsproces). Der kommer svar i løbet af foråret
om vi kommer i de forskellige forløb.

Brobygning på 8. årgang i uge 8.

Skolen er i gang med at lave prøveplaner. Der udarbejdes
censorplaner mm.

Der afholdes MUS samtaler lige pt.

Næste skoleårs planlægning er gået i gang, fagfordeling mm..



Der er trivselsmåling for både elever og ansatte. Der kommer
resultater i slutningen af maj måned.

Ungdomsskolen
Hele holdet i heltidsundervisningen har været til HU temadag ved
ungdomsskoleforeningens regi omhandlende “fra specialundervisning
til heltidsundervisning”.

Nyt fra formand og næstformand
Tidligere på måneden var der et udvalgsmøde, hvor der blev nedsat
et kommissorium, “sammen om skolen”. De ønsker en forældre fra en
bestyrelse til at deltage.
Mangler der medlemmer fra “gulvet” i kommissoriet?
Der er fire årlige møder, der er bestemte temaer på hvert møde.
Der skal findes en repræsentant - forældrerepræsentanter overvejer
og vender tilbage til formanden.

Næste udvalgsmøde er der et punkt om skolebestyrelsens
valgperiode.

3 O,D,B 19.20 Alle Opfølgning på arbejdet med principper mv. SKB er i dialog med indskolingsleder for at udarbejde princippet om
“Parkvejens skoles skolefritidsordning”.

Der er udarbejdet forslag til princippet til “Skolens arbejde med
elevernes udvikling i skolens faglige og sociale fællesskaber". Det
sendes til gennemlæsning til de andre medlemmer i SKB.

4 O 19.45 KB Økonomi

Status for 2023, og opstart af økonomi for
2024

- Parkvejens Skole
- Ungdomsskolen

Parkvejens Skole
Der forventes et mindre plus for året 2023. Der er en del ukendte
faktorer der gør at der det kommende budgetår forventes et
underskud på det der må overføres (600.000,-).

Ungdomsskolen
Ungdomsskolen forventer at komme ud af budgetåret med et plus.



Dette skyldes, at der var afsat penge til et projekt, der ikke er blevet
gennemført.

5 O 20.00 KB Orientering om det nye skoletilbud; Skole- og
Familieenheden

● Et samarbejde mellem BFC og
Parkvejens Skole

● Herunder arbejdet med den nye
visitationsproces

Det er et nyt skoletilbud, hvor der er tæt samarbejde mellem skole og
BFC. Det er målsætningen, at man er i tilbuddet i ca. 6 mdr. hvorefter
man hjælpes/guides videre. Tilbuddet er et trinbræt videre. Det er et
tilbud for elever der er i fx skolevægring.
Hensigten er, at der skal være 3 pædagogiske og 2 BFC personaler.
Man skal som familie være interesseret i et tæt samarbejde.

Første elev begynder i næste uge. Der er ansat en elev og en
familiebehandler. Der er visiteret 8 elever til skoletilbuddet.
Skoletilbuddet placeres på Ålykkecentret, (der mangler en brand
tilladelse). Lokalerne kan anvendes i et år. Der indrettes familierum,
mødelokaler mm.

6 O 20.10 KB Fraværsregistrering
● Orientering om praksis for

fraværsregistrering ved Parkvejens
Skole og Odder Ungdomsskole

Vi følger undervisningsministeriets regler for fraværsregistrering på
Parkvejens skole.

Når elever har højere fravær end tilladt, tages eleven med på
elevkonference hvor der tales om tiltag mm. Derefter igangsættes en
proces for at finde årsagen bag fraværet.

Ved de tilfælde hvor der er indsatser i gang, kan den normale
fraværsregistrering tilsidesættes. Det vil sige, at hvis både forældre
og skole “kender” til fraværet, kan reglerne tilsidesættes.

7 D 20:30 Alle Sammen om skolen - Odder Kommune
● Se beslutning ved seneste møde i

Udvalget for Børn og Skole ved at
klikke HER

Se ovenstående pkt.

8 D, B 20.50 Alle Hvad skal kommunikeres ud og hvem gør
dette?

Der skal ikke kommunikeres noget ud.

9 D, B 20.55 Alle Evt. Mødetid til SKB møder - skal forældrepræsentanter blive en time?

https://dagsordener.odder.dk/vis?Referat-Udvalget-for-Boern-og-Skole-d.05-02-2024-kl.14.30&id=edc8545a-c2fb-4f56-b5be-110d8e16158a


Tiden/timen efter opleves ikke som effektiv arbejdstid.

Møderne afholdes fremadrettet fra 19.00-21.00.

Hvis der er behov for yderligere tid, afsættes der en arbejdsdag.

-

Der ønskes et punkt til næste SKB møde om princippet for lejrskoler.

-

Hjemmesiden - er der en der samler op på den? Der er gang i en
proces.

-

Skærmbrug i skolen - det skal der arbejdes med i den kommende
periode.


